
Finanční výbor 

Město Pohořelice 

 

Zápis 

jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice č. 1/2023, 

které se uskutečnilo v Pohořelicích dne 08.02.2023 od 16:00 hodin v zasedací 

místnosti MěÚ Pohořelice 

 

Přítomni: Jana Světlíková, Marie Horychová, Hedvika Dršková, Mgr. Martina Fröhlichová,              

Dana Vernarská 

Hosté:  Bc. Miroslav Novák, DiS. – starosta města 

              Mgr. Patrik Pařil – 1. místostarosta města 

Program zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice (dále jen „FV“): 

1. zahájení a schválení programu 

2. projednání rozpočtového opatření č. 1/2023 

3. různé, diskuse 

 

Bod č. 1 programu – zahájení 

Předsedkyně FV přivítala všechny členy FV  a hosty a seznámila je s programem. 

Usnesení č. 1/1/2023: 

„Finanční výbor  schvaluje program zasedání FV“ 

Hlasování:        5 pro 

 

Bod č. 2 programu – projednání rozpočtového opatření č. 1 

03.02.2023 obdržela předsedkyně FV návrh rozpočtového opatření č. 1, tento byl následně 

rozeslán členům FV k seznámení.  

Pan místostarosta Mgr. Pařil postupně zdůvodňoval jednotlivé položky RO jak na straně 

příjmové, tak i na straně výdajové. 

Ze strany finančního výboru byl vznesen předsedkyní výboru dotaz a žádost o vysvětlení na 

položky ř. 14 a 15 ples města. Jedná se o položku za hudbu ve výši 48 000,- Kč a dále položka 



„ostatních výdajů“ na ples ve výši 173 700,- Kč. Pan místostarosta i pan starosta shodně 

uvedli, že se jednalo o raut včetně obsluhujícího personálu, výzdobu sálu a další výdaje 

spojené se zajištěním plesu. Na straně příjmové je u plesu města celková částka 149 900,- Kč 

( 125 700,- za vstupné a 24 200,- Kč za reklamu) a na straně výdajové je celková částka 

221 700,- Kč (48 000,- Kč hudba Red Socks Production a 173 700,- Kč ostatní výdaje). 

Vzhledem ke skutečnosti, že ples města skončil v mínusu 71 800,- Kč, bylo doporučeno 

předsedkyní výboru, aby se v budoucnu např. zvedla částka vstupného a případně další 

opatření, která by vedla k zabránění vzniku tak velkému „schodku“. Město by se mělo chovat 

k rozpočtu zodpovědně s péčí řádného hospodáře. 

Dále byly vysvětleny  p. místostarostou přesuny v rozpočtu na výdajové straně z položky  

„Rozšíření ČOV“, „ Kácení a prořez stromů Větrolam“ a „Vybavení služebny MP“. Tyto 

finanční prostředky budou využity jinde, např. na opravu elektroinstalace budovy HZS JMK, 

vybudování kontejnerových prostor v Nové Vsi, solárního svítidla s kamerou do městského 

parku a dalších. 

U ostatních položek bez připomínek. 

 

Usnesení č. 2/1/2023: 

„FV doporučuje přijetí rozpočtového opatření č. 1 dle návrhu. 

Hlasování:     5 pro                             0 proti 

 

Bod č. 3 programu –diskuse 

 

Paní Vernarská poděkovala všem přítomným členům a hostům za účast. 

 

Zasedání ukončeno v 17:10 hod. 

V Pohořelicích 09.02.2023 

 

                                                                                                             Dana Vernarská 

                                                                                                        předseda Finančního výboru 

 


